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Saksliste 

Tid 
Utvalgs- 
saksnr Innhold 

Arkiv- 
Saksnr 

-o0o- ST 26/24 Referatene fra forrige møter 23.02.2024 og 04.03.2024 
er godkjent. 
Referatene ble godkjent på e-post etter møtene. 

 

09.00 - 09.15 ST 27/24 Status for Vangslunds gate 2 - Helgasetr. 
Informasjonssak v/ Campusprosjektet. 

 

09.15 - 09.30 ST 28/24 Status flytting til Helgasetr for INB. 
Informasjonssak v/ Sigurd Engum, INB. 

 

09.30 - 09.45 ST 29/24 Status for Elgesetergate 16 - Medisinsenteret. 
Informasjonssak v/ Økonomiseksjonen (EJH). 

 

09.45 - 09.55 ST 30/24 HMS-årsrapportering 2023 - tilbakemelding til MH. 
Informasjonssak v/ HR-seksjonen (IFH). 

2016/30717 

09.55 - 10.25 ST 31/24 Status omstillingsarbeid (økonomi, HR, informasjon)* 
Informasjonssak v/ Økonomiseksjonen (TFL m.fl.). 

 

10.25 - 10.40 ST 32/24 Orientering fra fagforeningene og HVO. 
Informasjonsrunde rundt bordet. 

 

10.40 - 10.50 ST 33/24 Nytt fra administrasjonen. 
Informasjonssak v/ adm. leder Tor Christian Sletner. 

 

10.50 - 11.10 ST 34/24 Nytt fra dekanen. 
Informasjonssak v/ dekan Siri Forsmo. 

 

 
*Se også wikisidene: 

 Omstilling til bærekraftig økonomi - MH  
 Gjennomgang av instituttstrukturen ved MH 

  

https://i.ntnu.no/wiki/-/wiki/Norsk/Omstilling+til+b%C3%A6rekraftig+%C3%B8konomi+-+MH
https://i.ntnu.no/wiki/-/wiki/Norsk/Gjennomgang+av+instituttstrukturen+ved+MH


ST 26/24 Referatene fra forrige møter 23.02.2024 og 04.03.2024 er godkjent 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
Referatene ble godkjent på e-post etter møtene 23.02.2024 og 04.03.2024.  
 
 

ST 27/24 Status for Vangslunds gate 2 - Helgasetr 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
Terese Brekke, prosjektleder Campusutvikling NTNU, informerte om saken og viste en 
presentasjon som legges ved referatet.  
 

 Status byggeprosjektet pr 15. mars 2024. 
 Befaringer. 
 Fremdrift og innflytningsdato. 

o Bl.a. avvik med vibrasjon og lydsmitte til betong fra SiT treningsarealer. 
Utbedring har startet. Regner med å være klar med det meste til planlagt 
innflyttingsdato. Kanskje noe alternativ/tilpasset bruk av arealer i starten.  

 Anskaffelser. 
 Status Tungasletta. Avviklingen går som planlagt.  
 Brukerinvolvering. 
 Kommunikasjon. 

 
Minner om byggeprosjektets informasjonsside:  
https://www.ntnu.no/campusutvikling/elgesetergate-10 
 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 

ST 28/24 Status flytting til Helgasetr for INB 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
Seniorrådgiver Sigurd Engum fra INB informerte om saken og viste en presentasjon som legges 
ved referatet.  
 
Hovedpunkter: 

 Koordinering/logistikk. 
 Tidsplan. Når, hvem og hvordan.  
 Kommunikasjon. Egen ansattportal med all informasjon samlet.  
 Medvirkning. 
 Innplasseringsprosess.  
 Problemstillinger.  

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
LOSAM tar saken til orientering. 

https://www.ntnu.no/campusutvikling/elgesetergate-10


 
 

ST 29/24 Status for Elgesetergate 16 - Medisinsenteret 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
Espen J. Henriksen fra Økonomiseksjonen informerte om saken. 
 
Hovedpunkter: 

 MH har leid 5. etg. og store deler av 4. etg. Nå avklart at NTNU eiendom tar 
leiekostnaden for 4. etg.  

 Må spare 2 mill. Reduserer postene AV/IT (0,5 mill.) og møbler/inventar (1.5 mill.) 
 Gjenbruker egne møbler/inventar så mye som mulig, og mottar også møbler/inventar fra 

andre enheter på NTNU. 
 Stort behov for undervisningsarealer fremover, må kanskje revurdere noen planer for 

arealbruk på Fred Kavli.  
 Kan også være aktuelt å tilby noe som bufferareal for andre enheter på NTNU.  

 
Minner om byggeprosjektets informasjonsside: https://prosjekt.hent.no/elg16/  
 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
LOSAM tar saken til orientering.  
 
 

ST 30/24 HMS-årsrapportering 2023 - tilbakemelding til MH 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
Ingvild Marie F. Hammer fra HR-seksjonen informerte om saken og viste en presentasjon som 
legges ved referatet. 
 
Hovedpunkter: 

 HMS-årsrapport, resultater og oppfølging. 
 HMS mål og handlingsplan. 
 Avviksrapportering 2023 
 GMO-tilsyn. 
 NTNUs bærekraftsmål skal implementeres i alle enheter.  

 
Innspill/merknader i møtet: 

 HVO: bør generelt være et større fokus på HMS-arbeidet. Bør jevnlig være sak i 
instituttledermøter og andre ledermøter.  

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
LOSAM tar saken til orientering. Dekanen følger opp innspill.  
 
 

https://prosjekt.hent.no/elg16/


ST 31/24 Status omstillingsarbeid (økonomi, HR, informasjon) 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
Dekan Siri Forsmo informerte om saken.  
 
Hovedpunkter: 

 Det jobbes med prinsipper for nedbemanning og oppsigelser. Samordnes med Nivå1. 
 Oppsigelsesprosesser tar ofte svært lang tid. Hvordan få ansatte til å slutte frivillig og 

raskt?  
 Vurderer å tilby sluttpakker. Må koordineres med hele NTNU.  
 Må ha kontroll på hvem som blir igjen. Kan ikke miste kritisk kompetanse.  
 Blir prosess med LOSAM for å diskutere prinsipper før noe iverksettes.  
 Bekymring for institutt- og enhetslederne. De har også krav på et godt arbeidsmiljø i 

prosessen som pågår og må rustes til å kunne stå i stormen.  
 
Innspill/merknader i møtet: 

 NITO: mange nye stillinger i 2022 må ha ført til store økte lønnsutgifter? Etterlyser en 
god oversikt og forklaring på dette.  

 FF: fortsatt uklart hvor alle avsetningene har blitt av. Etterlyser en god rapport på dette. 
Kritisk til å redusere studieprogram da dette også reduserer inntekter. Påpeker risiko for 
å redusere inntekter og arbeidsmengde for raskt og bli sittende igjen med samme 
lønnskostnader. 

 NTL: ber om forklaring på hvorfor lønnskostnadene har økt så mye de siste årene, og 
hva alle avsetningene har blitt brukt til.  

 
o Svar fra dekan på alle over: det undersøkes nå, men har ingen svar enda. 

Forklaringen er nok sammensatt, noe skyldes økt aktivitet, lønnsoppgjør, 
opprykk og lønnsforhandlinger ifm. rekruttere og beholde.  

 
 NSF: minner om at økt studenttall på sykepleie fra 250 til 270 gir utfordringer med 

kapasitet på auditorier og grupperom, og økte kostnader med evt. å måtte kjøre samme 
forelesning to ganger. 

 HVO: vi må ikke glemme å ta vare på et godt arbeidsmiljø i prosessen. Ansatte skal 
fortsatt kunne jobbe både produktivt og konstruktivt og holde driften gående. Og ikke 
alle tiltak er negative, men kan også gi varige positive effekter.  

 FF: viktig å se hvordan alle pågående prosesser griper inn i hverandre og ha et langsiktig 
perspektiv. Må tas høyde for betydning av evt. ny instituttstruktur, nye insentiv 
ordninger fra KD og viderefordelingsmodeller internt på NTNU, samt dimensjonering av 
studieplasser. 

 FF: behov for gjennomgang av faktisk bruk av forskningstid. 
 TEKNA: behov for gjennomgang/opprydding i bruk av 20 % stillinger? Er alle stillinger 

fylt med oppgaver? 
o Svar fra dekan: dette gås også gjennom nå. Det er instituttene som har oversikt 

over dette. Men reduksjon i 20 % stillingene kan gjøre det vanskeligere å 
rekruttere noen typer helsepersonell.  

 
Innspill til allmøtet 15.03.2024: 

 Tillitsvalgte får tilbakemelding fra sine medlemmer om at det savnes en konkret tidsplan 
for når tiltak skal iverksettes, så man vet hva man kan forholde seg til og slippe å gå i 
uvisse.  



 Må kommuniseres tydelig at alle lover og regler for omstillings- og oppsigelsesprosesser 
i staten skal følges, og at LOSAM er involvert for å ivareta alle regler om medvirkning 
og medbestemmelse.  

 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
LOSAM tar saken til orientering. Dekanen følger opp innspill og merknader.  
 
 

ST 32/24 Orientering fra fagforeningene og HVO 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
Runde rundt bordet: 

 NSF: planlegger en politisk markering.  
 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
LOSAM tar saken til orientering. 
 
 

ST 33/24 Nytt fra administrasjonen 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
Saken utgår. Se sak 31/24.  
 
 

ST 34/24 Nytt fra dekanen 

Behandling i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
Dekan Siri Forsmo informerte om aktuelle saker. Se også sak 31/24.  
 
Hovedpunkter: 

 Medisindekanene i BOTT hadde møte med KD i går. Samlet ønske fra alle om å få 
varsel i litt bedre tid når det opprettes nye studieplasser. 

 Allmøte 15.03.2024. 
 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 15.03.2024  
LOSAM tar saken til orientering.  
 


